
işbirliği protokolü
imzalandı

Osmaniye Milli Eğitim Mü-
dürlüğü ile KorkutAta Üni-

versite arasında "Eğitimde İş
Birliği Protokolü" imzalandı.

� Sayfa 2’de...

Osmaniye, 5 Aralık Dünya
Kadın Hakları Günü’nü an-

lamlı bir etkinlikle kutladı. prog-
rama Osmaniye Barosu’na bağlı
avukatlar, Baro Başkanı katıldı.

� Sayfa 5’te

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç
Yılmaz, ŞekerdereKöyünde

yapımı devam eden deprem köy
konutlarının yüzde 70 tamam-
landığını belir�i.Yılmaz, köy ko-
nutları inşaatında inceleme ve
denetlemelerde bulundu.

� Sayfa 2’te...

Kız Yurdunun el emekleri şifa dağıttı
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Osmaniye Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü Kız Yurdu Müdürlüğü öğrenci-
leri, “Şifa Oyuncakları” projesi kapsamında Devlet Hastanesinde tedavi

gören çocukları ziyaret e�i. Yurdun Biçki Dikiş Nakış Kursu’na katılan öğrenci-
ler, hazırladıkları el emeği oyuncak ürünler, tedavi gören miniklere hediye
edildi.Kız YurduMüdürü Sevgi Sabah Çakmaz yaptı açıklamada, hastanedeki ço-
cukların yüzündeki tebessüm ve mutluluğa ortak olmanın gururunu yaşadıkla-
rını belir�i.Çakmaz, “Osmaniye Kız Yurdu Müdürlüğü olarak öğrencilerimizin
hem yeteneklerini geliştirmelerini hem de sosyal sorumluluk bilinci kazanmala-
rını sağlayan bu anlamlı projeye katkı sunan herkese teşekkür ederim” şeklinde ko-
nuştuÇakmaz, etkinlik ve ziyaretlerinin devam edeceğini belirterek tüm hastalara
acil şifalar diledi.

Gonca Deniz Karaçam

Şekerderedeki köy konutları
yüzde 70 tamamlandı

Osmaniye’de engellilere farkın-
dalık için basketbol dostlukmaçı

düzenlendi. Osmaniye Belediyesi ve
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü işbirli-
ğinde, Çok Amaçlı Spor Salonunda
gerçekleştirilen etkinlikte, belediye
personelleri ile 7 Ocak Engelliler Spor
Kulübü tekerlekli sandalye basketbol
takımı karşı karşıya geldi. Tekerlekli
sandalyede ilerlemekte güçlük çektik-
leri gözlenen belediye çalışanları ile
engelli basketbolcular arasında geçen

kıyasıya mücadele renkli görüntülere
sahne oldu. Belediye Başkan Yardım-
cısı Kevser Davarcı, karşılaşma so-
nunda yaptığı açıklamada, herkesin
birer engelli adayı olduğunu belirte-
rek, belediye olarak engellilerin hayat-
larını kolaylaştırmak için birçok
çalışmaya imza atıldığını söyledi. 7
Ocak Engelliler Spor Kulübü Derneği
Başkanı Derviş Arslan ise farkındalık
maçında kazananın ‘dostluk’ oldu-
ğunu ifade e�i.

� Sayfa 5’te...

Engelli sporcularla dostluk maçı yapıldı
Dünya kadın hakları
günü kutlandı

Tır ile ticari araç
çarpıştı: 1 ölü 3 yaralı

Osmaniye'nin Bahçe ilçe-
sinde meydana gelen trafik

kazasında 1 kişi öldü, 3 kişi yara-
landı.Yaralılardan Hüseyin Sarp-
kaya (38) hastanede yapılan tüm
müdahalelere rağmen hayatını
kaybe�i. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin Issızca Köyünde yapımı tamamlanan 14 köy konutunun anahtarı Vali Dr. Erdinç
Yılmaz tarafından hak sahibi vatandaşlara teslim edildi. Programda konuşan Vali Dr. Erdinç

Yılmaz, “Merkeze bağlı Issızca Köyümüzde 14 köy konutumuz tamamlandı, anahtar teslimini yaptık.
Kıymetli hemşerilerimize hayırlı olmasını, huzur ve sağlık içinde oturmalarını diliyoruz. Konutlarımız
gerçekten çok güzel, hemşerilerimiz çok memnun. Güle güle otursunlar. Vatandaşlarımızı mutlu hu-
zurlu görmek bizim en büyük mutluluğumuz.” dedi.Konutları çok beğendiklerini ifade ederek teşek-
kür eden hak sahibi vatandaşlarımız, “Allah razı olsun, Allah devletimize zeval vermesin“ diye
konuştular. � Sayfa 3’de...

Köy konutlarının anahtarları teslim edildi
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Osmaniye Valisi Dr.
Erdinç Yılmaz, Şe-
kerdere Köyünde
yapımı devam eden
deprem köy konut-
larının yüzde 70 ta-
m a m l a n d ı ğ ı n ı
belir�i.
Yılmaz, köy konut-

ları inşaatında ince-
leme ve denetleme-
lerde bulundu.
Vali Yılmaz’ın ince-
leme ziyaretinde İl
Özel İdaresi Genel
Sekreteri Hamit
Coşkun, Çevre, Şe-
hircilik ve İklim De-

ğişikliği İl Müdürü
Hamdi Görkem
Gençtürk, AFAD İl
Müdür Vekili Meh-
met Berşan Uçar da
yer aldı.
İnşaatın geldiği
aşama hakkında
bilgi alan Vali Dr.

Erdinç Yılmaz ince-
lemelerinin ardın-
dan yaptığı
açıklamada, “Os-
maniye Merkeze
bağlı Şekeredere
köyümüzde yapılan
deprem köy konut-
larımızın inşaat ala-

nındayız. %70’i ta-
mamlanmış du-
rumda. İnşallah
Nisana kadar 22 ko-
nutumuzu tamam-
layıp teslim etmeyi
hedefliyoruz. Ay-
rıca temeli atılan
yeni 9 konutumuz

var. Konutlarımızı
bir an evvel hak sa-
hiplerine teslim et-
meyi arzu ediyoruz.
Hızlı bir şekilde bit-
mesi için elimizden
gayreti gösteriyo-
ruz” dedi.

Haber Bülteni

Osmaniye Milli
Eğitim Müdürlüğü
ile Korkut Ata Üni-
versite arasında
"Eğitimde İş Birliği
Protokolü" imza-
landı.

İşbirliği proto-
kolü, Korkut Ata
Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Tur-
gay Uzun ve İl Milli
Eğitim Müdürü
Aydın Albak tara-
fından imzalandı.

Protokol kapsa-
mında yerel, ulusal
ve uluslararası pro-
jeler, yarışmalar ile
öğretmen eğitim-
leri konusunda iş-
birliği yapılması,
kurumların birbir-
lerine bilgi, biri-
kimleri ve insan
kaynakları ile kar-
şılıklı destek sun-
masının yer aldığı
belirtildi.

Haber Bülteni

İşbirliği protokolü imzalandı

Şekerderedeki köy konutları yüzde 70 tamamlandı

Medipol Acıbadem Bölge
Hastanesi Göz Hastalıkları
Uzmanı Prof. Dr. Yusuf Yıldı-
rım, kornea hastalıklarının te-
davi yöntemleri hakkında bilgi
vererek erken tanının önemine
dikkati çekti.

Hastaneden yapılan açıkla-
maya göre, göz sağlığında ha-
yati bir rol oynayan kornea,
gözün en dış kısmında yer
alan şeffaf ve hassas bir tabaka
olarak işlev görüyor. Çevresel
faktörlere karşı açık bir yapıya
sahip olan bu doku, enfeksi-
yonlar, yaralanmalar ve alerjik
reaksiyonlar nedeniyle hasar
görebiliyor. Bu tür hasarlar
görme kayıplarına yol açabile-
ceği gibi, ilerleyen evrelerde
kornea nakli gibi ileri tedavi
yöntemlerine ihtiyaç duyul-
masına neden olabiliyor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Prof. Dr. Yusuf Yıl-
dırım, kornea hastalıklarının
erken teşhis ve tedaviyle kont-
rol altına alınabileceğini belir-
terek, "keratokonus" gibi
hastalıkların ilerlemesinin
doğru müdahalelerle durdu-
rulabileceğini aktardı.

Kök hücre tedavileri ve ge-
lişmiş cerrahi tekniklerin
görme kaybı yaşayan hastalara
umut verdiğini vurgulayan
Yıldırım, keratokonus hastalı-
ğının özellikle genç erişkin bi-
reylerde görülen ciddi bir
sorun olduğunu kayde�i.

Yıldırım, keratokonusun
çocukluk çağında başlayabile-
ceği ve ilerleyerek düzensiz as-
tigmatizmayla kalıcı görme
kaybına yol açabileceği bilgi-
sini paylaşarak, "Erken tanı
koyduğumuz hastalarda 'vita-
minli ışık tedavisi' gibi yön-
temlerle hastalığın ilerlemesini
durdurabiliyoruz." ifadelerini
kullandı.

Kornea naklinin ileri evre
kornea hastalıklarında uygu-
landığına işaret eden Yıldırım,
kullanılan modern tekniklerin

başarı oranını artırdığını bil-
dirdi.

Yıldırım, artık dikişsiz
ameliyat teknikleriyle astigma-
tizma artışının önleyebildiğine
dikkati çekerek, "Hastaların
görme seviyelerini yüzde yüz-
lere ulaştırabiliyoruz. Ayrıca,
kornea hastalıklarının tedavi-
sinde kök hücre uygulamaları
başarıyla kullanılmaktadır.
Özellikle kimyasal yaralanma-
larda ve kök hücre kayıpla-
rında, hastanın sağlıklı
gözünden ya da birinci derece
yakınlarından alınan dokuyla
başarılı sonuçlar alıyoruz."
açıklamasını yaptı.

Kornea hastalıklarının te-
davisinde erken tanının ve dü-
zenli takibin önemininin altını
çizen Yıldırım, "Enfeksiyon ve
keratokonus gibi hastalıkların
erken teşhis edilmesi, kornea
nakli gereksinimini ortadan
kaldırabilir.

Hastalarımızın düzenli göz
kontrollerini ihmal etmemesi
gerekiyor." değerlendirme-
sinde bulundu.

Prof. Dr. Yıldırım, kornea
naklinin başarıyla uygulana-
bilmesi için organ ve doku ba-
ğışının hayati bir öneme sahip
olduğuna dikkati çekti.

Türkiye'de göz bankaları
sistemi sayesinde hastaların
ihtiyaç duyduğu kornea doku-
larına erişimin daha düzenli ve
hızlı bir şekilde sağlanabildi-
ğinden bahseden Yıldırım,
bağış oranlarının artmasının,
daha fazla hastanın görme ye-
tisini geri kazanmasına olanak
tanıyabileceğini anla�ı.

Yıldırım, "Özellikle kornea
naklinin yüzde yirmilerin al-
tına düşen görme kayıplarında
etkili bir tedavi yöntemi oldu-
ğunu düşünürsek, organ bağı-
şının yalnızca bir iyilik değil,
birçok kişi için bir umut ışığı
olduğunu unutmamalıyız."
şeklinde görüş belir�i.

Kaynak: AA

Kornea tedavisine
yönelik değerlendirme

Osmaniye, 5
Aralık Dünya
Kadın Hakları Gü-
nü’nü anlamlı bir
etkinlikle kutladı.

D ü z e n l e n e n
programa Osma-
niye Barosu’na
bağlı avukatlar,
Baro Başkanı
Ahmet Şefik Akın
ve çok sayıda da-
vetli katıldı.

Etkinlik, saygı
duruşu ve İstiklal
Marşı’nın okunma-
sıyla başlayan
programda Osma-
niye Barosu Kadın,
Çocuk ve Engelli
Hakları Komis-
yonu adına konu-
şan Avukat Yeter
Enmek, günün
anlam ve önemine
ilişkin önemli açık-
lamalarda bu-
lundu.

Avukat Enmek,

5 Aralık 1934 tarihi-
nin, Türkiye'de ka-
dınlara milletvekili
seçme ve seçilme
hakkı tanıyan yasa-
nın kabul edilmesi-
nin yıldönümü
olduğunu hatırlata-
rak, bu tarihi "ka-
dınların toplumsal
hayatta daha fazla
söz sahibi olması-
nın temellerinin
atıldığı gün" olarak
nitelendirdi.

Enmek, konuş-
masında şu sözlere
yer verdi: "5 Aralık
1934, sadece kadın-
larımıza seçme ve
seçilme hakkı tanı-
makla kalmamış,
aynı zamanda Tür-
kiye Cumhuriye-
t i ' n i n
demokratikleşme
sürecinde önemli
bir adım atılmıştır.
Bir toplumun uy-

garlık yolunda gös-
terdiği ilerleme, ka-
dına ve gençliğe
verdiği değerle
doğru orantılıdır.
Türkiye, kadınların
seçme ve seçilme
hakkını birçok ge-
lişmiş ülkeden çok
daha önce kabul et-
miştir."

Avukat Enmek,
Türkiye Cumhuri-
yeti'nin kurucusu
Mustafa Kemal
Atatürk’ün kadın-
erkek eşitliği ilke-
sini ilk kez ortaya
koyduğunu belirte-
rek, Atatürk’ün
1925’te Kastamo-
nu’da yaptığı ko-
nuşmayı alıntıladı:
"Toplumu kalkın-
dırmak istiyorsak,
izlememiz gereken
daha emin ve daha
etkili bir yol vardır.
O da Türk kadınını

ça l ı şmalar ımıza
ortak etmek, haya-
tımızı onunla bir-
likte yürütmek,
kadının, bilimsel,
toplumsal ve eko-
nomik hayatta er-
keğin ortağı,
arkadaşı, yardım-
cısı ve koruyucusu
yapma yoludur."

Bu düşünce-
lerle, Atatürk'ün
kadınların toplum-
sal yaşamda eşit rol
alması gerektiğine
inandığını ve bu il-
kelerin bugün de
yaşatılması gerekti-
ğini vurgulayan
Enmek, kadınların
toplumsal yaşamda
daha fazla söz sa-
hibi olması gerekti-
ğini ifade etti.

Ayrıca, kadın
haklarının geliş-
mesi için her
alanda etkin rol

alınması gerekti-
ğini belirtti: "Biz
kadınlar, Ata-
türk'ün açtığı yol-
dan aldığımız
güçle, ülkenin gele-
ceğini şekillendir-
mede daha fazla
söz sahibi olmalı,
siyasette, sanatta,
bilimde başarılı ka-
dınlarımızın sayı-
sını artırarak
toplumsal cinsiyet
eşitliğini her alanda
gerçekleştirmeli-
yiz." Kadın hakları-
nın ve eşitliğin
sağlanması için
daha fazla adım
atılması gerektiğini
dile getiren Avukat
Yeter Enmek, özel-
likle Kadınlara
Karşı Her Türlü
Ayrımcılığın Kaldı-
rılması Sözleşmesi
(CEDAW) ve Tür-
kiye'nin bu sözleş-

meye olan taah-
hüdü hakkında da
konuştu.

Enmek, kadın
temsiliyetinin artı-
rılması ve kadınla-
rın ekonomik ve
sosyal hayata daha
etkin katılım sağla-
ması için özel ön-
lemler alınması
gerektiğini vurgu-
ladı.

Dünya Kadın
Hakları Günü’nde,
O sman i y e ’d e k i
kadın hakları savu-
nucuları, kadınla-
rın eşitlik
mü c a d e l e s i n i n
önündeki engelle-
rin aşılması için ka-
rarlı bir şekilde
ç a l ı ş m a l a r ı n a
devam edeceğini
bir kez daha vurgu-
ladılar.

Mehmet Ali
Ulugöl

Dünya kadın hakları günü kutlandı

Osman i ye ' d e
sosyal medyada
PKK/KCK silahlı
terör örgütünün
propagandas ın ı
yapan 2 kişi tutuk-
landı.

İl Emniyet Mü-
dürlüğü Terörle
Mücadele ekipleri,
PKK/KCK Silahlı
Terör Örgütünün
eylem ve faaliyetle-
rinin deşifresine ve

engellenmesine yö-
nelik yürütülen ça-
lışmalarına devam
ediyor.

Bu kapsamda,
sosyal medya he-
sapları üzerinden
örgüt propagandası
yaptığı tespit edilen

Atakan U. ve
Ayşe U. kent mer-
kezinde düzenle-
nen operasyonla
yakalandı.

Emniyetteki iş-
lemlerinin ardın-
dan adliyeye
götürülen şüpheli-
ler çıkarıldıkları
nöbetçi mahkemece
tutuklandı.

Terörle mücade-
lenin ülkenin huzur
ve güvenliği için
kararlılıkla devam
edeceği belirtildi.

İl Emniyet
Müdürlüğü

Terör propagandası yapan 2 kişi tutuklandı
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Osmaniye’nin
Issızca Köyünde ya-
pımı tamamlanan
14 köy konutunun
anahtarı Vali Dr. Er-
dinç Yılmaz tarafın-
dan hak sahibi
vatandaşlara teslim
edildi.

D ü z e n l e n e n

programa İl Özel
İdaresi Genel Sekre-
teri Hamit Coşkun,
Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği İl
Müdürü Hamdi
Görkem Gençtürk,
AFAD İl Müdür Ve-
kili Mehmet Berşan
Uçar katıldı.

Programda ko-
nuşan Vali Dr. Er-
dinç Yılmaz,
“Merkeze bağlı Is-
sızca Köyümüzde
14 köy konutumuz
tamamlandı, anah-
tar teslimini yaptık.
Kıymetli hemşerile-
rimize hayırlı olma-

sını, huzur ve sağlık
içinde oturmalarını
diliyoruz. Konutla-
rımız gerçekten çok
güzel, hemşerileri-
miz çok memnun.
Güle güle otursun-
lar. Vatandaşları-
mızı mutlu huzurlu
görmek bizim en
büyük mutluluğu-
muz.” dedi.

Konutları çok
beğendiklerini ifade
ederek teşekkür
eden hak sahibi va-
t a n d a ş l a r ım ı z ,
“Allah razı olsun,
Allah devletimize
zeval vermesin“
diye konuştular.

Kaynak: Valilik

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Kasım ayında sor-
gulanan 108 bin 328
aracın 589’unun tra-
fikten men edildi-
ğini belir�i.

Vali Yılmaz,
2024 yılı Kasım
ayında Polis ve Jan-
darma sorumluluk
bölgesinde mey-
dana gelen asayiş
ve güvenlik olayları
konusunda açıkla-
malarda bulundu.

Polis ve Jan-
darma sorumluluk
bölgesinde mey-
dana gelen asayiş
ve güvenlik olayla-
rının Yılmaz, değer-
lendirilmesi, kentin
daha huzurlu ve
güvenli bir şehir ol-
ması için alınan ted-
birler, yürütülen
faaliyetler ve elde
edilen başarılar
hakkında genel de-
ğerlendirme yapıl-
dığını belir�i.

ASAYİŞ
OLAYLARI

Vali Dr. Erdinç

Yılmaz, asayiş ko-
nusunda yapılan
çalışmalar hak-
kında bilgi vererek,
"2024 yılı Kasım
ayında ilimiz gene-
linde 1095 asayiş
olayı meydana gel-
miş, 661 kişi yaka-
lanmış, 57 kişi ise
tutuklanarak ceza-
evine teslim edil-
miştir. Meydana
gelen 1095 olayın
1013’ü aydınlatıl-
mış olup, asayiş
suçlarında aydınla-
tılma oranında
yüzde 93’lük başarı
sağlanmıştır. Asayiş
olayları neticesinde
son bir ay içerisinde
4 Av Tüfeği, 24 Ta-
banca, 2 Kurusıkı
Tabanca ele geçiril-
miştir.” dedi.

GÖÇMEN KA-
ÇAKÇILIĞI İLE
MÜCADELE
Vali Dr. Erdinç

Yılmaz, göçmen ka-
çakçılığı konusunda
yapılan çalışmalar
hakkında ise şu bil-
gileri verdi, "Göç-

men Kaçakçılığı ile
ilgili olarak 2024 yılı
Kasım ayında
“Göçmen Kaçakçı-
lığı ve İnsan Tica-
reti” suçlamasıyla 4
organizatör/şüpheli
y a k a l a nm ı ş t ı r .
Kasım ayı içerisinde
yapılan kontroller
sonucunda 60 dü-
zensiz göçmen ya-
kalanmıştır.” diye
konuştu.

Kaçakçılık ve or-
ganize suçlar konu-
sunda yapılan
çalışmalar hak-
kında da bilgi veren
Vali Yılmaz, " Ka-
çakçılık Suçları ilgili
olarak, 2024 yılı
Kasım ayında mey-
dana gelen 43
olayda 13 bin 562
paket gümrük ka-
çağı sigara, 67 bin
680 adet makaron,
30 adet paket tütün,
3 adet cep telefonu,
6 adet tabanca, 9
şişe alkol ele geçiril-
miştir. Geçen yılla-
rın aynı dönemine
kıyasla ele geçirilen

alkol sayısında
yüzde yüzleri bulan
artış söz konusu-
dur.” dedi.

TERÖRLE
MÜCADELE

Terörle müca-
dele konusunda ya-
pılan çalışmalar
hakkında bilgi
veren Vali Dr. Er-
dinç Yılmaz, "Te-
rörle Mücadele ile
ilgili olarak, 2024
yılı Kasım ayında
ilimiz genelinde
PKK/KCK Terör Ör-
gütleri kapsa-
mında;1 şahıs
yakalanmış, Dini İs-
tismar Eden Terör
Örgütleri kapsa-
mında; 3 şahıs ya-
kalanmış 1’i
t u t u k l a n m ı ş ,
FETÖ/PDY Terör
Örgütleri kapsa-
mında ise yakala-
nan 5 şüpheli
şahıstan 2’si tutuk-
lanmıştır.” dedi.

NARKOTİK
SUÇLARLA
MÜCADELE

Vali Dr. Erdinç
Yılmaz, açıklaması-
nın devamında,
"Narkotik Suçlarla
ile ilgili 2024 yılı
Kasım ayında ilimiz
genelinde meydana
gelen 142 olayda 176
şüpheli şahıs yaka-
lanmış, 30 şahıs ise
tutuklanarak ceza-
evine teslim edil-
miştir. Ayrıca
Narkotik suçların-
dan aranması olan

14 şahıs yakalanmış-
tır. Ele geçirilen nar-
kotik maddelere
bakıldığında, 2024
yılı Kasım ayında 55
kilo 910 Gram Esrar
ve türevleri, 651
Gram Bonzai, 145
Gram Metamfeta-
min, 40 Gram Eroin,
1004 adet Sentetik
Ecza ve 63GramFu-
binica ele geçirilmiş-
tir. Geçen yılın aynı
dönemine kıyasla
ele geçirilen Eroin
miktarında yüzde
8’i bulan artış göz-
lenmiştir.” diye ko-
nuştu.

TRAFİK DENE-
TİMLERİ

Vali Yılmaz, tra-
fik denetimleri hak-
kında ise şu bilgileri
verdi, "Trafik Dene-
timleri ile ilgili ola-
rak 2024 yılı Kasım
ayında ilimiz gene-
linde 4 ölümlü, 164
yaralamalı, 83
maddi hasarlı
olmak üzere toplam
251 trafik kazasının
meydana geldiği,
trafik kazaları sonu-
cunda; 6 vatandaşı-
mızın vefat e�iği,
258 vatandaşımızın
ise yaralandığı gö-
rülmüştür. Yapılan
denetimlerde ise 108
bin 328 aracın sor-
gulandığı, 589 ara-
cın trafikten men
edildiği, toplamda
11 bin 841 adet cezai
işlem uygulandığı,
11 bin 642 motosik-

letin sorgulandığı,
188motosikletin tra-
fikten men edildiği,
2 bin 538 adet cezai
işlem uygulandığı
tespit edilmiştir.”
dedi.

ARANAN
ŞÜPHELİLERİN
YAKALANMASI
Vali Dr. Erdinç

Yılmaz, aranan şa-
hıslar konusunda
yapılan çalışmalar
hakkında şu bilgileri
verdi, "İlimiz gene-
linde 2024 yılı
Kasım ayında 369
bin 765 şahsın sor-
gulamasının yapıl-
dığı, 0-5 yıl arası
aranması olan 108
şahıs, 5-10 yıl arası
aranması olan 14
şahıs, 10 yıl ve üzeri
aranması olan 8
şahıs dâhil olmak
üzere çeşitli suçlar-
dan aranması olan
toplam 319 şahıs ya-
kalanarak adli mer-
cilere teslim
edilmiştir”

Vali Yılmaz, va-
tandaşların huzur
ve güvenliğini sağ-
lamak amacıyla
Asayiş, Uyuşturucu,
Kaçakçılık, Düzen-
siz Göçmen ve Terör
konuları başta
olmak üzere her
türlü suç, organize
oluşumlar ve terör
örgütleri ile müca-
delenin kararlılıkla
devam edeceğini
sözlerine ekledi.

Kaynak: Valilik

Geçen ay 589 araç trafikten men edildi

Mersin İl Jan-
darma Komutanlığı
ekipleri, güvenli ve
bilinçli internet kul-
lanımını sağlamak,
siber güvenlik ala-
nında siber farkın-
dalık oluşturmak
amacıyla eğitimle-
rine devam ediyor.

İl Jandarma Ko-

mutanlığından ya-
pılan açıklamaya
göre, her yaş gru-
bundan bireyleri bi-
l i n ç l e n d i r m e k
amacıyla Aydıncık
ilçesinde Yenikaş
Soğuksu İlkokul ve
Ortaokulu öğret-
men ve öğrencile-
rine siber

farkındalık, siber
zorbalık, güvenli in-
ternet kullanımı, di-
jital bağımlılık ve
dolandırıcılık ile
sosyal medya kulla-
nımında dikkat edi-
lecek hususlar
konularında eğitim
verildi.

Eğitimler ile

siber suçların ger-
çekleşmeden engel-
lenmesi, maddi
manevi zararların
en aza indirgen-
mesi, siber suçlarla
ilgili farkındalık ve
bilincin oluşturul-
masının hedeflen-
diği bildirildi.

Kaynak: İHA

öğrencilere yönelik siber farkındalık eğitimleri sürüyor

Mersin Erdemli'de bir
üretici, binbir emekle ekip
büyüterek hasat e�iği doma-
teslerini hemen satmaya kı-
yamadı, 3 ton domatesi yayla
evinin terasına kurduğu
alana taşıdı. Üretici Tuncay
Özdemir, "Üre�iğim ürünü
yanımda gece gündüz gör-
mekten gurur duyuyorum,
keyif veriyor bana. Yetiştirir-
ken bu kadar keyif alamıyor-
dum" dedi.

Türkiye'nin önemli üre-
tim merkezlerinden Mer-
sin'de açıkta üretilen güz
domatesinde hasat sonuna
gelindi. Erdemli ilçesine
bağlı Karayakup Mahalle-
si'nde domates üretimi yapan
Tuncay Özdemir de son ha-
sadını yaptı. Özdemir, hasat
e�iği yaklaşık 3 ton domatesi
için yayla evinin terasına özel
bir mekan hazırladı. Televiz-
yonunu izlediği, arkadaşla-
rıyla vakit geçirdiği alana
tonlarca domatesini yerleşti-
ren Özdemir, hemen satmaya
kıyamadığını ve emeğini iz-
lemek istediği için böyle bir
yöntem bulduğunu söyledi.

"Domateslerimi
gördükçe de gurur
duyuyorum"

Karayakup Mahallesi'nde
çiftçilik yaptığını belirten
Tuncay Özdemir, bu sene iyi
bir sezon geçtiğini, herkesin
yüzü güldüğünü ve kimse-

nin emeğinin boşa gitmedi-
ğini dile getirdi.

Kendisinin de bahçe
evinde kaldığını aktaran Öz-
demir, "Akşam olduğu
zaman çayımı demliyorum,
arkadaşlarım yanıma geliyor,
domateslerimi gördükçe de
gurur duyuyorum. Oturdu-
ğun zaman domateslerin içe-
risindesin. Sağına, soluna
bakıyorsun her türlü için fe-
rahlıyor. Yaptığım işten zevk
alıyorum. Bazen bunu da ben
mi üre�im diye söylüyorum.
Köyde kimse terasında otur-
duğu yerde böyle domates
koymaz, yapmaz da. Üre�i-
ğim ürünü yanımda gece
gündüz görmekten gurur
duyuyorum, keyif veriyor
bana. Yetiştirirken bu kadar
keyif alamıyorum ama şu
anda gurur duyuyorum,
keyif alıyorum" ifadelerini
kullandı.

Mahalle muhtarı Mustafa
Yıldız ise mahalle sakinlerin-
den Tuncay Özdemir'in evini
sera haline getirdiğini gö-
rünce kendisinin de şok ol-
duğunu belirterek,
mutluluktan gözlerinin dol-
duğunu söyledi. Kendisinin
de şaşırdığına dikkat çeken
Yıldız, fikrin güzel oldu-
ğunu, diğer üreticilerin de
yapmasını tavsiye e�iklerini
kayde�i.

Kaynak: İHA

Üretici, 3 ton
domatesi evine taşıdı

Kırklareli'nin Vize ilçe-
sinde babasının hediye e�iği
15 koyunla hayvancılığa baş-
layan veteriner teknikeri 28
yaşındaki Eray Akel, 2 yılda
sürüsünü büyü�ü.

Akel, 2020 yılında Afyon
Kocatepe Üniversitesi Bayat
Meslek Yüksekokulu Labo-
rant ve Veteriner Sağlık Prog-
ramında eğitimine başladı.

Mezun olduktan sonra ai-
lesinin yaşadığı Müsellim kö-
yüne dönen Akel, hayvan
çiftliği kurmaya karar verdi.

Akel, 2022 yılında babası-
nın hediye e�iği 15 koyun ile
hayvancılığa başladı. Kendi
imkanlarıyla bir ağıl kuran
Akel, iki yıl içerisinde hayvan
sayısını 400'e çıkardı.

- "Ağıla geldiğimdemutlu
oluyorum seviniyorum"

Akel, AA muhabirine
ağıla geldiğinde kendini
mutlu hisse�iğini söyledi.

Çocukluğundan bu yana
hayvanların içerisinde oldu-
ğunu ifade eden Akel, hay-

van sevgisinin çok değişik bir
duygu olduğunu kayde�i.

Köyünü terk etmediğini
anlatan Akel, "Hayvana karşı
sevgim var, severek yapıyo-
rum, mutluyum. Şu an 400
hayvanım var. Bunların sayı-
sını ar�ırmayı istiyorum.
Devletimizin desteklerini
takip ederek kapasitemizi ar-
tıracağım." dedi.

Akel, ilerleyen yıllarda
daha modern bir çiftlik kur-
mayı hedeflediğini dile ge-
tirdi.

Gençlere köylerini terk et-
memelerini öneren Akel,
duygularını, "Ağıla geldi-
ğimde mutlu oluyorum sevi-
niyorum. Üniversitede
dönemimde koyunlar doğum
yapıyordu göremiyordum,
anneme ve babama söylüyor-
dum video at diye göreyim
hangi koyun kuzuladı diye.
Özlüyordum, çünkü onlara
bağlıydım." cümleleriyle
ifade e�i.

Kaynak: AA

15 koyunla hayvancılığa
başlayan genç sürü sahibi oldu Köy konutlarının anahtarları teslim edildi

Osmaniye’de jan-
darma ekiplerince

düzenlene operas-
yonda yakalanan El

Kaide Silahlı Terör
Örgütü üyesi tutuk-
landı.Edinilen bil-
giye göre, İl
JandarmaKomutan-
lığı TEM Şube Mü-
dürlüğü ekipleri, El
Kaide Silahlı Terör
Örgütü içerisinde
faaliyet gösterdiği
tespit edilen Suriye
uyruklu E.S. isimli
şüphelinin yakalan-
ması için çalışma

başla�ı. Adres bilgi-
lerine ulaşan ekipler,
düzenledikleri ope-
rasyonla kent mer-
kezinde şüpheliyi
yakaladı.

Jandarmadaki
işlemleri tamamla-
nan E.S. götürül-
düğü adliyede
çıkarıldığı nöbetçi
mahkemece tutuk-
landı.

Kaynak: Valilik

El Kaide Terör örgütü üyesi tutuklandı
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Antalya'da 16 tür balığı ye-
tiştirip yaygınlaştıranAkdeniz
Su ÜrünleriAraştırma, Üretme
ve Eğitim Enstitüsü, küresel
ısınmadan etkilenmeyerek sı-
cağa toleranslı olan ve hızlı bü-
yüyen kaya levreğiyle ilgili
çalışmalar yürütüyor.

Enstitü Müdürü Serkan
Erkan, AA muhabirine, ülke-
nin su ürünleri popülasyo-
nuna katkıda bulunmak
amacıyla önemli çalışmalar
yaptıklarını ve birçok balık tü-
rünün üretimini, ihracatını
desteklediklerini söyledi.

İç bölgedeki insanların ba-
lığa ulaşımını kolaylaştırmak
amacıyla sazan balığı üretip,
yavrularını iç sulara bıraktık-
larını anlatan Erkan, "İç sular-
daki balıklandırma çalışmaları
kapsamında her yıl 8 ile 10
milyon sazan yavrusunu 620
su kaynağına bıraktık. Balıkla-
rın bir yıl sonra 1 kilograma
ulaştığını gördük. İlk üretim
yeri burasıydı, son 3 yıldır
Türkiye'nin tamamında 8
büyük çiftlikte bu balık üretili-
yor. Artık 8-10 milyon değil,

100 milyon gibi rakamlarla ba-
lıklandırma yapılıyor." diye
konuştu.

"Alabalık üretiminde
Avrupa, çupra ve levrekte
dünya birincisiyiz"

Erkan, sadece sazan değil,
alternatif balık türlerinde de
çalışmalar yaptıklarını anla�ı.

Alabalık üretiminde de ku-
rumun öncülük e�iğini dile
getiren Erkan, "Alabalığı üret-
tik, işi özel sektöre devre�ik.
Gururla söylüyorum, alabalık
üretiminde Avrupa birincisi-
yiz." dedi.

Çupra ve levrek türlerinin
yaygınlaşması için de kuru-
mun çalışma yaptığını aktaran
Erkan, "Çupra ve levrekte
kontrollü üretim yapılan ilk
kuruluşlardan bir tanesi ensti-
tümüz. Şu anda övünerek söy-
lüyorum, çupra ve levrek
üretiminde dünya birincisi-
yiz." ifadelerini kullandı.

Özel sektöre her yıl orta-
lama 16 milyon çupra ve lev-
rek yavrusu verdiklerini
söyleyen Erkan, artık bu işi
özel sektörün yapmasını bek-

lediklerini kayde�i.
Enstitü olarak alternatif

balık türlerine yöneldiklerini
ve ithal edilen akvaryum ba-
lıkları üzerinde çalışma yap-
tıklarını belirten Erkan, şöyle
devam e�i:

"Akvaryum balıkları Singa-
pur'dan, Tayland'dan, Çin'den,
Suriye'den bile Türkiye'ye ithal
edilen türlerdi. Bu konudaki
çalışmaları büyü�ük.

Türkiye'de tek çiftlik bura-
sıyken şu anda sadece Antal-
ya'da 30'un üzerinde
akvaryum balığı üretim çiftliği
var. Kurum olarak yıllık yakla-
şık 700 bin akvaryum balığı
üreterek özel sektöre arz edi-
yoruz. Vatandaşımıza ulaştırı-
yoruz, çocuklarımıza hediye
ediyoruz. Elimizde 10 tür ak-
varyum balığı var."

Havyar açısından değerli
Mersin balığında da üretim
yapıp, özel sektöre yavrularını
verdiklerini anlatan Erkan,
mavi yengeç, yılan balığı da
dahil enstitüde 16 tür balık
üzerinde proje üre�ikleri bilgi-
sini verdi.

Kaya levreği, hızlı büyü-
yor, sıcağa toleranslı

Erkan, son dönemde yeni
bir tür üzerine yoğunlaştıkla-
rını, levreğin bir türü olan ve
halk arasında "kaya levreği"
olarak bilinen granyöz veya
sarı ağız üretimine başladıkla-
rını belir�i. Normal levreğin
17 ayda, kaya levreğinin ise 10
ayda porsiyonluk boya geldi-
ğini dile getiren Erkan, "Küre-
sel ısınmayla Akdeniz giderek
ısınıyor, 30 santigrat dereceleri

buldu. Sıcağa toleranslı levrek
üzerinde ıslah çalışmamız var.
Kaya levreği ıslah projesine 2
yıl önce başladık, bu yıl
üçüncü yılımız. İlk yavruları-
mızı aldık. Islah projeleri uzun
soluklu çalışmalar. Üstün ve-
rimli, erken büyüyen ve sıcağa
toleranslı türleri elde etme he-
defimiz var. Artık balıkçıları-
mıza 'senin üreteceğin balık bu
olacak' diyeceğiz." diye ko-
nuştu.

Çalışmaların başarılı bir şe-

kilde ilerlediğini, kurum ola-
rak kar amacı gütmediklerini
ve yeni türlerde araştırma
yapıp ülkenin su ürünleri po-
pülasyonunu geliştirdiklerini
dile getiren Erkan, diğer tür-
lerde olduğu gibi kaya levre-
ğini de üretip, özel sektöre
vereceklerini, alabalık, çupra,
sazan gibi kaya levreğinin de
kısa süre sonra daha yaygın bir
şekilde tezgahlarda yerini ala-
cağını sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Antalya'da hızlı büyüyen ve sıcağa toleranslı
orman

“kaya levreği” yetiştiriliyor
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Osmaniye’de en-
gellilere farkındalık
için basketbol dost-

luk maçı düzen-
lendi.

Osmaniye Bele-

diyesi ve Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü
işbirliğinde, Çok

Amaçlı Spor Salo-
nunda gerçekleştiri-
len etkinlikte,
belediye personelleri
ile 7 Ocak Engelliler
Spor Kulübü teker-
lekli sandalye bas-
ketbol takımı karşı
karşıya geldi.

Tekerlekli san-
dalyede ilerlemekte
güçlük çektikleri
gözlenen belediye
çalışanları ile engelli
basketbolcular ara-
sında geçen kıyasıya
mücadele renkli gö-
rüntülere sahne
oldu.

Belediye Başkan
Yardımcısı Kevser
Davarcı, karşılaşma
sonunda yaptığı
açıklamada, herke-
sin birer engelli
adayı olduğunu be-
lirterek, belediye
olarak engellilerin
hayatlarını kolaylaş-
tırmak için birçok
çalışmaya imza atıl-
dığını söyledi.

7 Ocak Engelliler
Spor Kulübü Der-

neği Başkanı Derviş
Arslan ise farkında-
lık maçında kazana-
nın ‘dostluk’
olduğunu ifade e�i.

Başkan Aslan,
karşılaşmanın dü-
z e n l e nme s i n d e
emeği geçenlere te-
şekkür e�i. Konuş-
maların ardından
Başkan Derviş As-
lan’a çiçek takdim
edilirken, katılımcı-
lara tatlı ikramına
bulunuldu. Ayrıca,

Osmaniye Beledi-
yesi tarafından 7
Ocak Engelliler Spor
Kulübüne basketbol
topu hediye edildi.

Programa, Bele-
diye BaşkanYardım-
cıları Kevser
Davarcı, Sait Baş-
kurt, Gençlik ve
Spor İlMüdürVekili
Kadir Dündar, bele-
diye birimmüdür ve
amirleri ile çok sa-
yıda izleyici katıldı.

Belediye

Dulkadiroğlu Be-
lediyesi, mahalle-
lerde görüntü
kirliliğine neden
olan ve çocuklar
üzerinde olumsuz
etkiler oluşturabile-
cek duvar yazılarını
ortadan kaldırmak
amacıyla anlamlı bir
çalışmaya imza a�ı.

Ekipler, bu yazı-
ların yerine,milli de-
ğerlerimizin en
yücesi olan Türk
Bayrağı’mızın res-

mini duvarlara işle-
yerek, mahallelere
estetik bir dokunuş
kazandırdı.

Belediye Başkanı
Mehmet Akpınar,
yapılan çalışmanın
hem çevre düzenle-
mesi hem de top-
lumsal değerlerin
korunması açısın-
dan önemine dikkat
çekerek şu açıklama-
larda bulundu: “Ma-
hallelerimizdeki
görüntü kirliliğini

ortadan kaldırmanın
yanı sıra, çocukları-
mıza milli değerleri-
mizi ve bayrağımıza
olan sevgimizi aşıla-
mak istiyoruz. Türk
Bayrağımızın yer al-
dığı bu görseller,
hem mahallemize
ayrı bir güzellik ka-
tacak hemde gelece-
ğimizin teminatı
olan çocuklarımıza
örnek teşkil edecek-
tir” dedi.

Kaynak: İHA

Belediyeden duvar yazıları yerine Türk Bayrağı

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
1997 de Kuzey
Irak’ta silah kazası
sonucu Şehit düşen
Piyade Onbaşı
Mustafa Kuyluk’un

Ailesini Kırmıtlı
Köyündeki evle-
rinde ziyaret e�i.

Ziyare�e Aile ve
Sosyal Hizmetler İl
Müdürü Tolga
Nacar da yer aldı.

Ziyaret sırasında
Kur'an-ı Kerim
okundu ve şehitler
için dua edildi.

Şehidin ailesinin
hatırlarını sorarak
bir süre sohbet eden

Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz, şehidin Aile-
sine Kur'an-ı Kerim
ve Bayrak takdim
e�i.

Vali Yılmaz ziya-
reti sırasında yap-
tığı konuşmada,
Şehide Allah’tan
rahmet dileyerek,
“Aziz Şehitlerimize
olan borcumuzu
hiçbir zaman öde-
yemeyiz. Şehitleri-
mizin hatıralarını
yaşatmak, aileleri-
nin yanında olmak
hepimizin boynu-
nun borcudur. Ka-
pımız, gönlümüz
Şehitlerimizin Aile-
lerine her daim

açıktır. Şehidimize,
Allah gani rahmet
eylesin, mekânı cen-
net olsun. Bu vesile
ile Şehitlerimize Al-
lah’tan rahmet, aile-
lerine sabırlar

diliyorum” diye ko-
nuştu.

Şehidin ailesi,
Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz'a ziyareti nede-
niyle teşekkür e�i.

Kaynak: Valilik

Vali Yılmaz’dan şehit ailesine ziyaret

Kahramanmaraş mer-
kezli depremler sonrası ya-
pımı tamamlanan konutlar
ailelere teslim ediliyor. Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan'ın anahtar teslimi ile
geçtiğimiz günlerde yeni
evine kavuşan depremzede
çift, evlerini çok beğendikle-
rini söyleyerek, “Cumhur-
başkanımız 'güle güle
oturun' dedi. Allah yoklu-
ğunu vermesin” dedi.

Kahramanmaraş'ta evle-
rini kaybeden depremzede
Sema ve Hacı Altun çifti yeni
evlerinin anahtarlarını Cum-
hurbaşkanı Erdoğan'ın elin-
den aldı. Dulkadiroğlu ilçesi
Ferhuş Mahallesi'ndeki dep-
rem konutlarına yerleşen
Altun ailesi, mutluluklarını
dile getirerek destek olan
herkese teşekkür e�i.

“Allah Cumhurbaşkanı-

mızın yokluğunu vermesin”
Evi çok beğendiğini söyle-

yen Hacı Altun, "Cumhur-
başkanımız bize, 'güle güle
oturun' dedi. Allah Cumhur-
başkanımızın yokluğunu
vermesin. Bakanlarımıza da
teşekkür ederim. Ev çok
güzel ancak bu kadar olur.
3+1 şeklinde ve çok kaliteli
olmuş evimiz" dedi.

“Önceki evim 2+1'di,
şimdiki 3+1”

Sema Altun da deprem
sonrası 3 çocuğuyla epey pe-
rişan olduklarını anlatarak,
"Önceki evim 2+1'di, şimdiki
3+1. Evimi çok beğendim,
çok güzel. Emeği geçen her-
kesten Allah razı olsun. Isın-
ması, sıcak suyu da çok
güzel. Bekleyen herkese
Allah nasip etsin" diye ko-
nuştu.

Kaynak: İHA

Depremzede çift
yeni evine kavuştu

Türkiye'nin en büyük
erozyonla mücadele ve kurak
sahalarından olan Iğdır'daki
Aralık Erozyon Sahası'nda
Antep fıstığı üretilecek.

Yurdun en doğusunda
bulunan Iğdır'ın Aralık ilçe-
sindeki saha, en büyük eroz-
yonla mücadele alanları
arasında yer alıyor.

Iğdır Üniversitesi, söz ko-
nusu sahanın değerlendiril-
mesi, erozyonun
durdurulması ve bölgeye
ekonomik girdi sağlanması
maksadıyla çalışma başla�ı.

Akademisyenlerce 2 yıllık
süreçte birçok bitki türünün
ekildiği alanda Antep fıstı-
ğından verim alınınca 350 dö-
nümlük yer, Milli Emlak'tan
üniversiteye tahsis edildi.

Üniversitenin hayata ge-
çirdiği "Antep Fıstığı Bahçesi
Projesi" kapsamında alanın
35 dönümlük bölümüne 480
aşılı Antep fıstığı fidanı di-
kildi.

Iğdır'da Antep fıstığının
üretilmesi, ekonomiye ve yö-
reye katkı sağlanması hedef-
lenen projeyle yöredeki çorak
toprakların değerlendirilmesi
hedefleniyor.

Iğdır Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Hakkı
Alma,AAmuhabirine,Aralık
Erozyon Sahası'nda yaklaşık
2 yıldır çalışma yürü�ükle-
rini söyledi.

Sahaya, kapari bitkisinden
yer fıstığına, 25 üzüm türün-
den lavantaya kadar birçok
bitkinin ekim ve dikiminin
yapıldığını dile getirenAlma,
yapılan plan çerçevesinde 35
dönüm kadar bir yeri kapat-

tıklarını, 480 aşılı Antep fıs-
tığı fidanının toprakla buluş-
turduklarını anla�ı.

Projeye İl Tarım ve Orman
Müdürlüğünün de destek
verdiğinin altını çizen Alma,
"Antep fıstığı tuza ve kurak-
lığa dayanıklı bitkilerden
olup herhangi bir sulama
riski taşımamaktadır ha�a
çok su bile bitkiyi strese
koyup büyümesine mani ola-
bilecektir." diye konuştu.

Akademisyenler çiftçi-
lere destek verecek

Antep fıstığının Iğdır'ın
geleceği için önemli bir tür
olacağına işaret eden Alma,
"Antep fıstığı üretiminde
dünyada üçüncü sıradayız,
birinci sıra İran, ikinci ABD,
üçüncü Türkiye. Dolayısıyla
birçok boş alanımız var, bun-
ları Antep fıstığı ile yeşillen-
direbiliriz." ifadelerini
kullandı.

Rektör Alma, şunları kay-
de�i:

"Antep fıstığının hem
kuru hem de endüstriyel ol-
ması, aynı zamanda su iste-
memesi çok muazzam bir
imkan sağlıyor. Antep fıstığı-
nın Iğdır'ın geleceğini tayin
edecek bir bitki olduğunu
düşünüyoruz. Bizim burada
rol model pozisyonumuz var.
Halkımıza, çiftçilerimize
bunu tek tek anlatıyoruz, çift-
çilere hoca tayin ederek Çiftçi
Eğitim Merkezi'mizde bunu
anlatarak yaygınlaştırmayı
planlıyoruz. GelecekteAntep
fıstığının adını 'Iğdır fıstığı'
konumuna getirmeyi düşü-
nüyoruz."

Kaynak: AA

Aralık Erozyon Sahası'nda
Antep fıstığı üretilecek

Osmaniye 'nin
Bahçe ilçesinde
meydana gelen tra-
fik kazasında 1 kişi
öldü, 3 kişi yara-
landı.

Kaza, Bahçe il-
çesi D-400 karayolu
Osmaniye-Gazian-

tep istikameti So-
ğukpınar mevki-
inde meydana
geldi. S.Y. idaresin-
deki 63 LV 295 pla-
kalı tır ile sürücüsü
henüz öğrenilme-
yen 06 DUE 84 pla-
kalı ticari araç

çarpıştı.
Çarpmanın etki-

siyle yol kenarına
savrulan ticari
araçta bulunan 4
kişi yaralandı. Ka-
zayı gören çevre-
deki vatandaşlar,
durumu 112 Acil

Çağrı Merkezi'ne
bildirdi.

İhbar üzerine
bölgeye sağlık ekip-
leri, itfaiye ve jan-
darma ekipleri sevk
edildi.

Çevredeki va-
tandaşlarında yar-

dımıyla araçtan çı-
karılan yaralılar Os-
maniye Devlet
Hastanesine kaldı-
rıldı.

Yaralılardan Hü-
seyin Sarpkaya (38)
hastanede yapılan
tüm müdahalelere

rağmen hayatını
kaybe�i.

Diğer yaralıların
t e d a v i l e r i n i n
devam e�iği öğre-
nildi.

Kazayla ilgili so-
ruşturma sürüyor.

Kaynak: İHA

Tır ile ticari araç çarpıştı: 1 ölü 3 yaralı

Engelli sporcularla dostluk maçı yapıldı
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